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Tomko: 

Podnet občianky. Či nie je možné na Ulici Puškinovej, sú tam firmy ako Metalport, Lindap, 

autoservis, či nie je možné túto ulicu zjednosmerniť.  

 

PhDr. Čižmár: 

Puškinova ulica a zjednosmernenie, bude to predmetom pracovného rokovania s dopravným 

inšpektorátom. Takáto požiadavka tam bude prerokovaná, uvidíme, aký bude výsledok. Čo je 

možno pozitívnou správou obyvateľov tejto časti mesta, spoločnosť Metalport plánuje 

presunúť tie svoje prevádzky, buduje veľkú prevádzku mimo mesta. To znamená,  v zóne za 

kasárňami, pripravujú sa podklady, má tam vyrasť fabrika, ktorá bude zahŕňať všetky zložky. 

Tieto priestory na Puškinovej ulici už majú ostať len ako skladové priestory, v prípade sa 

rozhodne s nimi, čo ďalej, ale malo by to vo veľkej miere odbremeniť obyvateľov tejto časti 

mesta od hluku a možno od premávky vozidiel.  

 
 

 

 

 

 

 

 


